La croissance économique expliquée  1m 42s

http://vimeo.com/channels/1jour1actu/104920734
Regardez et écoutez plusieurs fois. Ensuite traduisez les phrases suivantes :

1.
This means that you are in the process of growing and that you are healthy.


……………………………………………………………………………………………….


……………………………………………………………………………………………….

2.
They regularly measure the growth of a country to know if it is in good shape.


……………………………………………………………………………………………….


……………………………………………………………………………………………….

3.
Measuring growth allows us to evaluate a country’s wealth.


……………………………………………………………………………………………….

4.
Why are we talking so much about growth at the moment?


……………………………………………………………………………………………….

5.
This means that our country has not increased its wealth this year.


……………………………………………………………………………………………….

6.
As a result, the businesses which manufacture these materials have not sold all their stocks.


……………………………………………………………………………………………….


……………………………………………………………………………………………….

7.
In France the slowing down of growth is worrying and is creating discussion about the country’s economy.

……………………………………………………………………………………………….


………………………………………………………………………………………………..

8.
Some people are even wondering if there isn’t other wealthy to measure apart from purely economic wealth.


………………………………………………………………………………………………..


………………………………………………………………………………………………..

9.
And others are going as far as thinking that we must learn to live on near zero growth.


…………………………………………………………………………………………………


…………………………………………………………………………………………………
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Teacher’s answers

1.
Cela signifie que tu es en train de grandir et que tu es en bonne santé.

2.
On mesure régulièrement la croissance d’un pays pour savoir s’il se porte bien.

3.
Mesurer la croissance nous permet d’évaluer les richesses d’un pays.

4.
Pourquoi parle-t-on autant de la croissance en ce moment ?
5.
Cela veut dire que notre pays n’a pas augmenté ses richesses cette année.

6..
Du coup, les entreprises qui fabriquent ces matériaux n’ont pas vendu tous leurs stocks.

7.
En France le ralentissement de la croissance inquiète et suscite des débats sur l’économie du pays.
8.
Certains se demandent même s’il n’a ya pas d’autres richesses à mesurer que simplement la richesse économique.

9.
Et d’autres vont jusqu’à penser qu’il faut apprendre à vivre avec une croissance proche de zéro.
